

Amazing 中国
CHINA 中国

京蒙双城之旅:一城千年文化,一程草原奇遇

北京 / 呼和浩特 / 希拉穆仁草原 / 鄂尔多斯

A JOURNEY THROUGH TWIN CITIES:
ONE CITY OF MILLENNIA-OLD CULTURE,
ONE JOURNEY OF GRASSLAND ADVENTURE

BEIJING / HOHHOT / XILAMUREN GRASSLAND / ORDOS

Malaysia Kinabalu ✈ Beijing 北京 Hohhot

Tour Code: 9SCBH



China
中国

行程亮点 TOUR HIGHLIGHTS

- 体验蒙古旗下马酒+欢迎仪式、穿蒙古袍照相、射箭体验
- Experience the traditional Mongolian welcoming ceremony with dismounting wine, Mongolian costume photo session, and archery experience
- 赠送每人一条迎宾哈达
- Complimentary welcome Hada (ceremonial scarf) for each guest
- 体验北京千年的文化及内蒙古草原双城游
- Discover the thousand-year cultural heritage of Beijing and the vast grasslands of Inner Mongolia in a dual-city tour



Genghis Khan Mausoleum
成吉思汗陵



Forbidden City
故宫



Temple of Heaven
天坛



*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考图片

Kangbashi Scenic Area
康巴什景区

行程次序,以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

大漠
大漠
燕

大漠
大漠
然

大漠
大漠
百

大漠
大漠
川

大漠
大漠
康

大漠
大漠
巴

大漠
大漠
什

大漠
大漠
景



Sanlitun Pedestrian Street
三里屯步行街



Xiangshawan
响沙湾



Xilamuren Grassland
希拉穆仁草原

精简行程

第一天 亚庇 ✈ 北京 (-/-/机上用餐)

- ☑ 集合于亚庇机场办理值机，飞往北京
- ☑ 抵达后，入住酒店

第二天 北京 🚗 呼和浩特 (早/午/-)

- ☑ 早餐后乘坐高铁前往呼和浩特
- ☑ 呼和浩特雕塑博物馆
 - 赠送每人一杯现打鲜牛奶
- ☑ 将军衙署
- ☑ 宽巷子美食街

第三天 呼和浩特 🚗 希拉穆仁草原 (早/午/晚)

- ☑ 希拉穆仁草原
 - 蒙古族下马酒+欢迎仪式
 - 穿蒙古袍照相
 - 射箭体验

第四天 希拉穆仁草原 🚗 响沙湾 🚗 鄂尔多斯 (早/午/晚)

- ☑ 响沙湾
 - 参考去年项目：響沙灣(纜車往返、騎駱駝、網紅無人駕駛小火車、北極星全地形車)
 - 以景区公告为准

第五天 鄂尔多斯 (早/午/-)

- ☑ 成吉思汗陵
- ☑ 康巴什景区
- ☑ 蒙古源流
- ☑ 1980步行街

第六天 鄂尔多斯 🚗 呼和浩特 (早/午/晚)

- ☑ 老牛湾黄河大峡谷 (含区间车)

第七天 呼和浩特 (早/午/晚)

- ☑ 蒙亮民族风情园 (非遗皮画制作)

第八天 呼和浩特 🚗 北京 (早/午/晚)

- ☑ 早餐后乘高铁前往北京
- ☑ 天坛
- ☑ 故宫
- ☑ 三里屯步行街
- ☑ 于指定时间前往机场办理值机，飞往亚庇机场，返回温暖的家

第九天 北京 ✈ 亚庇 (机上用餐/-/-)

- ☑ 飞往亚庇机场，返回温暖的家

观光景点：

鄂尔多斯

- ◆ 响沙湾 - 国家5A级旅游景区，是集观光与休闲度假为一体的综合型的沙漠休闲景区。“我是一粒沙”- 这是每位响沙湾人迎接每一位远道客人的第一句心语。
- ◆ 蒙古源流 - 解码蒙古民族历史文明的核心文化体验目的地，更是内蒙古传承草原文脉、再现帝国风华的标志性景区。
- ◆ 成吉思汗陵 - 蒙古帝国第一代大汗成吉思汗的衣冠冢，由于蒙古族盛行“密葬”，所以真正的成吉思汗陵究竟在何处始终是个谜。

呼和浩特

- ◆ 蒙亮民族风情园 - 内蒙古呼和浩特的一个代表性文化景点，以展示蒙古民族文化为主，非常适合想快速体验「草原风情」的游客。
- ◆ 内蒙古博物院 - 内蒙古最具代表性的综合性博物馆之一，融合历史、民族文化、草原文明与自然生态展示。馆内珍藏大量蒙古族文物、草原历史遗迹及恐龙化石，完整展现内蒙古悠久的历史文化与多民族特色，是深入了解草原文明的重要文化地标。

包头

- ◆ 希拉穆仁草原 - 典型的高原草甸草原，也是内蒙古较早被开发为旅游草原之一，素有“离城市最近的草原”之称。

北京

- ◆ 故宫 - 世界上现存规模最大、保存最完整的木结构古建筑群之一，也是世界文化遗产。



✓ 7早餐/7午餐/5晚餐

风味餐：

- ★ 青城风味
- ★ 涮羊肉特色
- ★ 沙漠风味
- ★ 烤鸭特色



酒店住宿 (7晚)

- ✓ 北京明珠大酒店或同级 x1晚
- ✓ 呼和浩特瑞莱克斯酒店或华辰旅悦酒店或同级 x2晚
- ✓ 鄂尔多斯双满国际或鄂尔多斯智选假日酒店或同级 x2晚
- ✓ 呼和浩特蓝洋林顿酒店或同级 x2晚

自费项目：1. 草原骑马 - 人民币380/人
2. 越野车穿越草原 - 人民币380/人
3. 漠南传奇大型实景马术秀 - 人民币280/人

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Hohhot Sculpture Museum
呼和浩特雕塑博物馆



Mongolian Origins Cultural Park
蒙古源流



Mengliang Ethnic Culture Park
蒙亮民族风情园

SCHEDULE

D1 KOTA KINABALU ✈ BEIJING (-/-/MOB)

- ✓ Assemble at Kota Kinabalu International Airport for check-in procedures and board the flight to Beijing
- ✓ Upon arrival, check in at the hotel

D2 BEIJING 🚄 HOHHOT (B/L/-)

- ✓ After breakfast, take the high-speed train to Hohhot
- ✓ Hohhot Sculpture Museum
- Complimentary freshly made milk for each guest
- ✓ General's Office Museum
- ✓ Kuan Alley Food Street

D3 HOHHOT 🚗 XILAMUREN GRASSLAND (B/L/D)

- ✓ Xilamuren Grassland
- Traditional Mongolian Welcome Ceremony with Dismounting Wine
- Mongolian Costume Photo Experience
- Archery Experience

D4 XILAMUREN GRASSLAND 🚗 XIANGSHAWAN DESERT 🚗 ORDOS (B/L/D)

- ✓ Xiangshawan Desert Resort
- Reference to last year's activities: round-trip cable car ride, camel riding, viral driverless mini train, and Polaris all-terrain vehicle experience. All activities are subject to the official announcement by the scenic area.

D5 ORDOS (B/L/-)

- ✓ Genghis Khan Mausoleum
- ✓ Kangbashi Scenic Area
- ✓ Mongolian Origin Cultural Park
- ✓ 1980 Pedestrian Street

D6 ORDOS 🚗 HOHHOT (B/L/D)

- ✓ Laoniawan Yellow River Grand Canyon (including buggy/shuttle car ride)

D7 HOHHOT (B/L/D)

- ✓ Mong Liang Ethnic Cultural Park (Intangible Cultural Heritage Leather Painting Workshop)

D8 HOHHOT 🚄 BEIJING (B/L/D)

- ✓ After breakfast, take the high-speed train to Beijing
- ✓ Temple of Heaven
- ✓ Forbidden City
- ✓ Sanlitun Pedestrian Street
- ✓ Proceed to the airport at the designated time for check-in and board the flight back to Kota Kinabalu, returning home with wonderful memories

D9 BEIJING ✈ KOTA KINABALU (MOB/-/-)

- ✓ Board the flight back to Kota Kinabalu, returning to your warm home

TOURIST ATTRACTIONS:

ORDOS

- ◆ **Xiangshawan Desert** - A national 5A-level tourist attraction, Xiangshawan combines sightseeing with leisure and resort experiences. Its welcoming phrase, "I am a grain of sand", reflects the warm hospitality extended to every visitor.
- ◆ **Mongolian Origins Cultural Park** - A core cultural destination decoding the history and civilization of the Mongolian people. This park showcases the heritage of the Inner Mongolian grasslands and the grandeur of the Mongol Empire.
- ◆ **Mausoleum of Genghis Khan** - The cenotaph (symbolic tomb) of Genghis Khan, the first Great Khan of the Mongol Empire. Because the Mongols traditionally practiced secret burials, the actual burial site of Genghis Khan remains unknown, and its true location continues to be one of history's enduring mysteries.

HOHHOT

- ◆ **Mong Liang Ethnic Cultural Park** - A representative cultural attraction in Hohhot, Inner Mongolia, dedicated to showcasing Mongolian ethnic culture. It is an ideal destination for travelers who wish to experience the unique charm and traditions of the grasslands in a short time.
- ◆ **Inner Mongolia Museum** - One of the most iconic comprehensive museums in Inner Mongolia, featuring exhibitions on history, ethnic culture, grassland civilization, and natural ecology. The museum houses an extensive collection of Mongolian cultural relics, historical artifacts from the grasslands, and dinosaur fossils, offering visitors a deeper understanding of Inner Mongolia's rich heritage and multicultural identity.

BAOTOU

- ◆ **Xilamuren Grassland** - A typical highland meadow grassland and one of the earliest developed tourist grasslands in Inner Mongolia. It is often known as "the grassland closest to the city."

BEIJING

- ◆ **Forbidden City** - One of the largest and best-preserved ancient wooden architectural complexes in the world, and a renowned UNESCO World Cultural Heritage Site.



✓ 7 Breakfast / 7 Lunch / 5 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Qingsheng Local Cuisine
- ★ Traditional Mongolian Hotpot (Sliced Lamb)
- ★ Desert-Style Specialty Cuisine
- ★ Peking Duck Specialty



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Beijing Pearl Hotel or similar class
- ✓ Hohhot Relax Hotel / Huachen Lvye Hotel or similar class
- ✓ Ordos Shuangman International Hotel / Holiday Inn Express Ordos or similar class
- ✓ Hohhot Lanyang Linton Hotel or similar class

x 1 Night
x 2 Nights
x 2 Nights
x 2 Nights

Optional Tour: 1. Grassland Horse Riding - RMB380 per person
2. Off-Road Vehicle Grassland Adventure - RMB380 per person
3. "Legend of the Southern Desert" Large-Scale Live Equestrian Show — RMB280 per person

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.